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______________________________________________________________________

0. Goedkeuring verslag
- Het verslag wordt goedgekeurd.

1. Nieuws van de school
- Stand van zaken renovaties:

De kleuterblok heeft nog enkele reparaties nodig aan het dak en er gaan ook wat
akoestische panelen toegevoegd worden met de huidige budgetten.
Groene speelplaats: vorige dinsdag heeft de school samengezeten met de
gemeente. De eerste factuur moet in december voorgelegd worden. Deze week
worden mails naar mogelijke aannemers uitgestuurd (= marktverkenning. De
volgende stap is de openbare aanbesteding). In de toekomst wordt er ook gekeken
waar we ouders kunnen inschakelen. Het budget dat de school zelf moest opleggen
bovenop de subsidie wordt aangevuld door de gemeente. In totaal is er een budget
van €200.000. Dit is een groot budget maar er moet véél onthard worden en daar
komt wel wat bij kijken. Opstart december 2024, einde eind 2026.
Oude muziekschool (schoolgebouw aan de Vanderachterstraat): volgende
donderdag is er een vergadering dus er zit weer wat vooruitgang in.

- De leerlingenraad is vandaag opgestart met een nieuwe aanpak. Alle leerlingen
konden zich kandidaat stellen en alle leerlingen hebben hun stem kunnen
uitbrengen. Dit werd georganiseerd onder begeleiding van juf Sofie en juf Suzanne.
Zij hebben zich ingewerkt onder begeleiding van de overkoepelende leerlingenraad.
De verkozenen komen uit het 4de, 5de en 6de leerjaar. Er wordt ook betrokkenheid
gecreëerd voor het 1ste, 2de en 3de leerjaar. De bedoeling is dat het echt meer een
‘raad’ wordt.

- Het traject met CTO (Centrum voor Taal en Onderwijs) is opgestart
(https://www.arts.kuleuven.be/cto/professionalisering/taalbeleidstrajecten). Het was
een fijne kennismaking met de vrouw die de school begeleidt en het schoolteam is er
ook klaar voor en heeft er zin in. Het ging vooral over taalbeleid. De focussen zijn
luisterbegrip in de kleuterschool en leesbegrip en -plezier in de lagere school. Op 12
november komen ze met 2 vormers naar school (pedagogische studiedag). Dit wordt
betaald met het budget gekregen van Taaloffensief Nederlands (vanuit de overheid).
Dit is een traject van 2 jaar en de prijs ligt rond de 11.000€. De subsidie van
Taaloffensief Nederlands bedraagt zo’n 35.000€. Er komen ook investeringen in
nieuwe leesboeken, in nieuw didactisch materiaal…

- De naschoolse studie begint enorm druk te worden waardoor het niet meer zo
makkelijk is om in een rustige omgeving huiswerk te maken. Ook voor leerkrachten is
het moeilijk om adequate begeleiding te bieden. De school bekijkt wat er aangepast
kan worden: de leerkrachten begeleiden en ondersteunen maar verbeteren niet meer
(opmerking ouders: het is beter als het huiswerk nog mee naar huis komt zodat
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ouders kunnen blijven meevolgen). Op langere termijn wordt het huiswerkbeleid ook
onder de loep genomen zodat het kwaliteitsvoller/zinvoller kan zijn.

- De audities voor de musical zijn achter de rug. Naus en Bé zijn de laatste hand aan
het leggen aan het verhaal. Joris volgde enkele audities mee en was heel fijn om te
zien.

- Er moet een nieuwe schoolraad samengesteld worden in september 2025 met
nieuwe leden. De schoolraad raadt aan om ten laatste in januari te beginnen zoeken
naar nieuwe leden.

- Warm eten: er komt een nieuwe gunning voor het warm eten. Bemerkingen mogen
altijd doorgegeven worden. De ouderraad heeft geen opmerkingen. De school geeft
aan dat er minder eten wordt weggegooid dan vroeger. De verhouding prijs-kwaliteit
is best wel goed bij de huidige cateraar.

2. Nieuws van de voorzitters
- Goedkeuring begroting: Juliette stelt alle in- en uitgaven van 22-23 en 23-24 voor

met een projectie van inkomsten en kosten voor 24-25. De grote onbekende is de
musical. Veel kosten zijn nog onbekend en het is moeilijk te voorspellen hoeveel
tickets er verkocht gaan worden. Pat geeft aan dat er sponsoring gaat gezocht
worden voor musical én Lekkerbek. De begroting wordt goedgekeurd.

- We hebben nieuwe frigo’s met dank aan Anaïs en Alexis, man van Fleur. We zouden
1 frigo terug in ons ouderraadkot willen zetten, maar het kot moet daarvoor weer
eens op orde gezet worden. Ewout en Karlien willen dit wel in gang zetten en laten
weten wanneer dit zou zijn zodat andere mensen kunnen aansluiten. Er moet ook
olie weggebracht worden naar het containerpark, glas naar de glasbollen en bakken
naar Colruyt.

3. Terugblik activiteiten
- Kennismakingsontbijt: Het was weer heel gezellig. Er waren ongeveer evenveel

deelnemers als vorig jaar. Er was te veel hesp, maar voor de rest waren de
aankopen redelijk goed ingeschat. De timing om koffiekoeken te bakken was een
beetje nipt.

- Dag van de leerkracht: Het is minder chaotisch verlopen dan vorig jaar. De
boekentassenbakken van de kleuters stonden klaar en de bel was afgezet. De
fruitsalade werd ‘s ochtends klaargemaakt wat handig was met de helpers. De
aankopen waren ook oké maar er was overschot aan stokbrood en fruitsap. De
werkgroep geeft een speciaal bedankje aan de mama van Ania uit 2A die zelf nog
een extraatje maakte voor de leerkrachten. Het is goed dat er een bericht werd
uitgestuurd om de ouders van de kleuters op de hoogte te brengen. De ontvangst
van de kleuters verliep dit jaar heel goed.

4. Vooruitblik activiteiten
- Boekenbeurs en praatcafé: 22/11

Er werd dit jaar gekozen voor de formule waarbij leerlingen boeken mogen
binnenbrengen en voor elk goedgekeurd boek 2€ ontvangen. Het probleem vorig jaar
was dat door vrije donatie de kwaliteit van de boeken lager lag. Door de leerlingen 2€
per boek te bieden, verwachten we weer meer kwalitatieve boeken te kunnen
verkopen. De andere gaan terug naar huis. Boeken die niet verkocht worden tijdens



de boekenbeurs koopt de school voor de schoolbibliotheek. De leerkrachten nemen
de triage van de binnengebrachte boeken op zich.
Werkgroep: Sara en Gert. Ze gaan klaarzetten op donderdagavond. Er moet een
mail verstuurd worden om op vrijdag de warme maaltijden te annuleren. Sara kan er
niet zijn om 15u30. Gert, Nele, Karlien kunnen er wel zijn op dat uur.
Praatcafé: Wendy en Jona. De mama van Wendy wordt gevraagd om terug soep te
maken. Joris vraagt aan Jacques om hoge tafels te bestellen.
Vorige jaren maakte Rikke de affiches. Wie doet dat nu? De school vraagt het aan de
werkgroep van de school.

- Sinterklaas: De ouderraad betaalt jaarlijks de mandarijntjes.

- Kerstontbijt: 20/12
Werkgroep: Nele, Riene, (Jamal?). Nele neemt contact op met Rikke. Vorig jaar
kwam het suikerbrood van Flan Breton maar dat was wel duur. Nele bekijkt of ze een
beter prijs vindt.

- Musical: 28-29/03
Sacha heeft een tekstje geschreven om uit te sturen naar de ouders en vraagt of
Naus en Bé wat extra informatie kunnen bieden over de inhoud om het aantrekkelijk
te maken voor ouders om zich in te zetten.

- Lekkerbek: De taken zijn verdeeld en er wordt opnieuw samengewerkt met Belicious.
De enige belangrijke verandering is het voorgerecht. De prijs was eerder hoog en
toch was er weinig winstmarge en veel afval. Er zouden kindvriendelijkere hapjes
aangeboden worden en er wordt nagedacht over soep aanbieden. Zie opmerkingen
vorig jaar: we moeten een allergenenlijst aanbieden. De affiche moet voor kerst
opgehangen worden (en de inschrijvingen moeten dan ook openstaan). Op
Lekkerbek wordt er reclame gemaakt voor de musical en kunnen er al tickets
verkocht worden.

5. Stand van zaken doorlopende werkgroepen
- Kriebelteam: De OR heeft een noodkreet ontvangen van juf Shana omdat er heel

veel luizen zijn in de klas. Zij heeft zelf een oproep gelanceerd om ouders te zoeken
voor een kriebelteam. Er zijn 2 ouders komen kriebelen. Wanneer er luizen worden
vastgesteld, belt juf Mieke de ouders op en er worden ook briefjes meegegeven.
Kriebelen is tijdrovend dus meer ouders zijn welkom. In hardnekkige gevallen wordt
het CLB ingeschakeld. Wat kunnen we nog doen? Moet de OR opnieuw een bericht
uitsturen? Kan de school les geven over luizen?

- Milieu: Niets nieuws te melden.

- Mobiliteit: Joris is bij de nieuwe politie-inspecteur geweest die zich bezighoudt met
verkeersveiligheid. Ze willen zich er wel mee bezighouden. Het grootste probleem
voor onze school zijn de foutparkeerders en dat fietser verplicht worden om de
smalle straat te rijden (er is geen fietspad). De andere Tervuurse scholen hebben iets
meer problemen. Hardnekkige foutparkeerders worden beboet.
De fluo-actie start na herfstvakantie. De school heeft voor sommige klassen via
Wonderrobot fluohesjes kunnen scoren en die zijn ook effectief geleverd geweest.



7. Vragen/opmerkingen van ouders
- /

Volgende ouderraad

- dinsdag 19 november 2024


